
Zápis ze zasedáni legislativní komise AS MFF UK dne 8.7.2003 
 
Přítomni: Barvík, Kohlová, Prášková,  
Hosté: Anděl, Kucková, Zvára, Veselý 
 
Zasedání řídil I. Barvík 
 
Na podnět prof. Anděla proběhla diskuze o zásadních otázkách, spojených s přípravou nového 
Stipendijního řádu: 
 
Jak s vyplácením studia, když student přeruší studium? 
     Dodržovat podmínku, že studium může být přiznáno jen studentu, který v předcházejícím úseku studia 
studoval v prezenční formě studia. 
 
Vytvářet pořadí pro 1. ročník navazujícího studia a 4. ročník nenavazujícího studia společně? 
      Ne společné pořadí. 
 
Kolikrát může student, který nedostuduje, ale znovu se přihlásí ke studiu, dosáhnout na stipendium? 
     Na stipendium by měl student dosáhnout pouze jedenkrát. 
 
Do navazujícího studia můžeme přijmout i magistra. Má opět dostat prospěchové stipendium za předchozí 
výsledek „prospěl s vyznamenáním“. 
     Převážil názor stipendium nevyplácet, ale pohlížet na něj jako na studenta 1. ročníku. 
 
Budeme přiznávat stipendium i studentům studujícím 4. rokem v bakalářském studiu a 3. rokem v 
magisterském studiu? 
     Převážil názor „nevyplácet“. 
 
Kolegyně Kucková připomněla rozpor mezi daty schvalování rozpočtu fakulty a datem přiznávání stipendií 
děkanem (pro celý akademický rok). 
      Převažuje názor, aby dosavadní způsob byl zachován. 
 
Navrhuje, aby byl změněn způsob vytváření pořadí studentů dle prospěchu (za účelem větší spravedlnosti) 
a aby stipendia byla rozdělena do různých úrovní (za účelem zvýšení motivace). 
     Přítomní se shodli na tom, aby byl kol. Kuckovou připraven konkrétní návrh, vycházející z analýzy dat 
několika předchozích roků. 
 
Kolega Zvára upozornil na další formální nedostatky v připravovaných návrzích (sjednocení pojmů, různé 
počty bodů v různých návrzích, oddělení navazujícího a nenavazujícího magisterského studia, nadbytečné 
ekvivalence pro 4. a 6. rok studia). 
 
Přítomní se shodli v názoru, že LK připraví nový Stipendijní řád, který bude citovat Stipendijní řád UK ve 
větší míře a specifikovat příslušné odstavce pro MFF. 
 
 
V Praze 4. 9. 2003     zapsala Věra Kohlová 
       ověřil Ivan Barvík 


